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ZÁPIS č. 8/2019
ze zasedání Výboru zdravotnictví Zastupitelstva Libereckého kraje

ze dne 16. září 2019

Přítomni: MUDr. Jan Mečl, Mgr. Jana Pastuchová, Mgr. Lucie Vaverková Strnádková, MUDr. 
Karel Daďa, MUDr. Jiří Bartoš, MBA, Mgr. Jitka Rotková, DiS, Bc. Zuzana Kocumová, paní Lenka 
Urbánková, Bc. Lena Mlejnková, Mgr. Petr Židek, MPA, MUDr. Jiří Kalenský (viz prezenční 
listina)

Omluveni: MUDr. Michal Mrázek, Bc. Lena Mlejnková, MUDr. Pavel Novák, Mgr. Petr Židek, 
MPA; PhDr. Alena Riegerová   

               
Stálí hosté: MUDr. Přemysl Sobotka
            
Program jednání:

1) Zahájení.
2) Schválení programu jednání.
3) Volba ověřovatele zápisu.
4) Kontrola usnesení.
5) Body jednání Zastupitelstva Libereckého kraje:

5.1 Projekt „Snížení energetické náročnosti pavilonu C – Léčebna respiračních nemocí 
Cvikov, příspěvková organizace“ – závazek spolufinancování.

6) Písemné informace pro jednání Zastupitelstva Libereckého kraje:
6.1 Změna složení Krajské koordinační skupiny pro implementaci reformy psychiatrické 
péče v Libereckém kraji.
6.2 Rozpočtové opatření č. 322/19 – úprava v kapitole 917 09 – transfery odbor 
zdravotnictví – poskytnutí finanční podpory projektu v rámci záštit v oblasti zdravotnictví.

7) Diskuze. Různé.

Průběh jednání:
1. Na úvod jednání Výboru zdravotnictví (dále jen „VZ“) přivítal předseda MUDr. Mečl

přítomné členy a náměstka MUDr. Přemysla Sobotku. Dále přivítal novou členku Výboru 
zdravotnictví paní Jaroslavu Kašparovou, která nahradila pana Stanislava Kolomazníka 
a přítomným se krátce představila.

2. Na základě zápisu v prezenční listině MUDr. Mečl konstatoval, že zahájení schůze je
přítomno 8 členů a je tedy možné přijímat usnesení. Následovalo projednání a schválení 
předloženého programu jednání VZ. Nikdo z přítomných neuplatnil návrh na změnu 
programu, MUDr. Mečl vyzval k hlasování o programu jednání.   
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Návrh usnesení:
č. usnesení: VZ-8/2019/51
text: Výbor zdravotnictví po projednání schvaluje navržený program jednání Výboru 
zdravotnictví. 

Hlasování:

PŘÍTOMNO: 8 PRO: 8 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK:  přijato

3. Následovalo určení ověřovatele zápisu z jednání. Jako ověřovatel se přihlásil MUDr. Karel 
Daďa, žádný protinávrh nebyl přednesen. 

Návrh usnesení:
č. usnesení: VZ-8/2019/52
text: Výbor zdravotnictví po projednání určuje MUDr. Karla Daďu ověřovatelem zápisu z jednání 
Výboru zdravotnictví

Hlasování:

PŘÍTOMNO: 9 PRO: 9 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK:  přijato

4. Ke kontrole usnesení bylo konstatováno, že usnesení, přijatá na minulém jednání VZ, byla 
přednesena na jednání Zastupitelstva Libereckého kraje dne 27. srpna 2019. 

5. První bod jednání ve věci schválení spoluúčasti na snížení energetické náročnosti pavilonu 
C Léčebny respiračních nemocí ve Cvikově uvedl MUDr. Sobotka. V průběhu projednávání 
bodu se do jednací místnosti dostavila 1 členka VZ. Do diskuze nikdo nepřihlásil, MUDr. 
Mečl přečetl návrh usnesení a vyzval členy VZ k hlasování. 

Návrh usnesení:
č. usnesení: VZ-8/2019/53 – k bodu jednání ZLK 8/2019/22

text: Výbor zdravotnictví po projednání doporučuje Zastupitelstvu Libereckého kraje schválit 
předložení projektové žádosti projektu „Snížení energetické náročnosti pavilonu C - Léčebna 
respiračních nemocí Cvikov, příspěvková organizace“ do 121. výzvy Operačního programu Životní 
prostředí pro období 2014 – 2020, specifického cíle 5.1 – Snížit energetickou náročnost veřejných 
budov a zvýšit využití obnovitelných zdrojů energie a souhlasit 

a ) se závazkem předpokládané výše spolufinancování daného projektu Libereckým krajem do 
výše 7.826.000 Kč a jeho rozložením v letech 2019 – 2020 v případě, že danému projektu 
bude schválena dotace ze 121. výzvy Operačního programu Životní prostředí,

b) s předpokládaným předfinancováním daného projektu Libereckým krajem do výše 
2.028.000 Kč a jeho rozložením v letech 2019 – 2020. 



Zápis z jednání Výboru zdravotnictví
16. 9. 2019

3

Hlasování:

PŘÍTOMNO: 9 PRO: 9 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK:  přijato

6. Následovalo projednání písemných informací pro jednání ZLK, první z nich informovala 
o změně složení Krajské koordinační skupiny pro implementaci reformy psychiatrické péče 
v Libereckém kraji, druhá se týkala rozpočtového opatřená č. 322/19. Bližší informace podal 
náměstek MUDr. Sobotka. V průběhu projednávání písemných informací se do jednací 
místnosti dostavili 2 členové VZ. Do diskuze se nikdo nepřihlásil, MUDr. Mečl navrhl, aby 
členové VZ vzali tyto písemné informace na vědomí a bylo hlasováno o obou písemných 
informacích jedním hlasováním. 

Návrh usnesení:
č. usnesení: VZ-8/2019/54 – k bodům jednání ZLK 8/2019/30a) a 30h)
text: Výbor zdravotnictví po projednání bere na vědomí písemné informace pro jednání 
Zastupitelstva Libereckého kraje dne 24. září 2019.

Hlasování:

PŘÍTOMNO: 11 PRO: 11 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK:  přijato

7. V bodu Různé, diskuze se ujal slova náměstek MUDr. Sobotka, aby pozval přítomné na 
pracovní jednání zastupitelů měst Liberec, Turnov a Libereckého kraje k dofinancování 
projektu modernizace Krajské nemocnice Liberec, a. s. Uvedl, že v této věci bude jednáno 
také na radě Libereckého kraje dne 17. září 2019 a bod bude následně 24. září 2019 
předložen Zastupitelstvu Libereckého kraje. Z toho důvodu bude třeba, aby se členové VZ 
vyjádřili, nejspíše formou hlasování per rollam, k návrhu usnesení v této projednávané věci. 
Dále náměstek MUDr. Sobotka informoval o fungování Nemocnice Frýdlant – v uplynulých 
dnech bylo do frýdlantské nemocnice přestěhováno oddělení následné péče z Jablonného 
v Podještědí, běží poliklinický provoz nemocnice a postupně „najíždí“ také tzv. jednodenní 
péče. Proběhla jednání s VZP ohledně režimu úhrad za poskytnutou péči. V diskuzi MUDr. 
Kalenský upozornil na pozitiva a negativa současného systému úhrad péče a na výhledy do 
budoucnosti. Je reálné, že 6 mld. Kč z rezerv zdravotních pojišťoven bude použito na 
sanování ztrát v hospodaření fakultních nemocnic. Dále se do diskuze již nikdo nepřihlásil, 
MUDr. Mečl na závěr jednání poděkoval všem přítomným za účast, požádal členy VZ, aby 
po zaslání podkladů k dofinancování projektu modernizace Krajské nemocnice Liberec, a. s. 
hlasovali per rollam o návrhu usnesení a pozval na příští jednání Výboru zdravotnictví, které 
se uskuteční v pondělí dne 14. října 2019 od 16:00 v budově KÚ LK.

Zapsala: ……………………………          
                     tajemnice Výboru zdravotnictví Zastupitelstva Libereckého kraje
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Schválili: ……………………………
                MUDr. Karel Daďa, v. r.

       ověřovatel zápisu

……………………………
MUDr. Jan Mečl, v. r.
předseda Výboru zdravotnictví
Zastupitelstva Libereckého kraje


